

نحن فخورون بتقديم مجموعة "لمسة من الفن"، حيث تجسد كل عباية إلتزامنا بالأناقة والاستدامة، بتفاصيل فنية مختارة بعناية، نحتفل بجمال الموضة التي تزينك وتحترم الأرض، صممت هذه العباية لتلبية احتياجات المرأة العصرية، فهي قطعة متعددة الاستخدامات تضيف أناقة لملابسك اليومية والمهنية بخفة وراحة تناسب حياتك الديناميكية.

We proudly present the "Touch of Art" collection - abayas that blend style, sustainability, and artistic elegance. Each piece reflects ANNADA's commitment to mindful design, merging fashion with responsibility. With unique artistic details, these abayas enhance your look while honoring the planet. Designed for the modern woman, "Touch of Art" effortlessly combines versatility with sophistication.

# 

# قطع فريدة

كل عباية تحتوي على تصميم فني فريد على الأكمام، فلا توجد قطعتان متشابهتان.

### القماش

كريب خفيف وناعم مع تفاصيل من الحرير الفاخر على الأكمام.

### المقاسات

متوفرة بمقاسي M/L و L/XL للبيع الفوري وبالإمكان طلب مقاسات خاصة.

### السعر

80 دينار بحريني + الضريبة

# مجموعة الألوان

10 ألوان مذهلة. قد تختلف على حسب المتوفر.

# Characteristics

### Unique Pieces

Each abaya features exclusive sleeve art no two are alike.

### Material

Breezy light crepe with luxurious silk sleeve details.

#### Sizes

Available in M/L and L/XL. Custom sizing available upon request.

### Price

80 BD + VAT

### **Color Selection**

10 stunning shades. Availability may vary.









































زهري **ROSE**  جميع الحقوق محفوظة، بما في ذلك الحق في نسخ هذا الكتيب بأي شكل من الأشكال، سواءً استنساخ كامل أو جزئي، دون إذن صريح من الندى.

All Rights Reserved, including the right to copy or reproduce complete or portions thereof, in any form, without expressed permission of Annada.

للاستفسار والطلب
FOR ORDERS & INQUIRIES
info@annadaonline.com
+973 33374004

**© ANNADA 2024** 



ANNADAONLINE.COM